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ZÁPIS 
ze 7. schůze zasedání Studentského parlamentu GMK ve šk. roce 2022/2023  

konané dne 23. 3. 2023 na učebně č. 9 

Přítomno: 20 – Ondřej Pitlach (předseda, kva), Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), 

Radek Bílek (kvi), Magdaléna Cafourková (kva), Kristýna Fialová (S), Dominik Havlíček (3.A), Lucie 

Havlíčková (1.A), Eliška Hillebrandová (4.A), Viktorie Holáňová (S – náhradnice za Jiřího Smolíka), 

Oldřich Horčica (P), Sabina Hrabánková (4.A), Anna Káňová (sx – náhradnice za Martina Sovu), 

Marie Anna Kocandová (T), Aneta Křivánková (1.A), Petr Kunčík (3.A), Štěpánka Manová (2.A), 

Linda Pelajová (kvi), Lucie Řezáčová (T), Oliver Vejvalka (P), Petr Walla (2.A) 

Omluveni: 2 – Jiří Smolík (S – zastoupen náhradnicí), Martin Sova (sx – zastoupen náhradnicí) 

Hosté: Mgr. Dagmar Holá (ředitelka školy), Mgr. Jakub Sekanina (koordinátor) 

Zapisovatel: Ondřej Pitlach (předseda, kva) 

Ověřovatel zápisu: Petr Kunčík (3.A) 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatele zápisu 

3. Schválení programu 

4. Zpráva o činnosti SPGMK 

5. Velikonoční sbírka 

6. Anketa Třída roku 

7. Anketa Vyučující roku 

8. Gymplácká zábava 

9. Hospodaření 

10. Známkování 

11. Záchody 

12. Ostatní 

13. Interpelace předsedy 

14. Závěr 

Začátek schůze – 8:50 hodin. 

Zástupců tříd je 20. 

K přijetí usnesení je třeba 11 hlasů. 

1. Zahájení: 

Předseda zahájil 7. schůzi zasedání SPGMK ve školním roce 2022/2023. 

2. Volba ověřovatele zápisu: 

Petr Kunčík (3.A) se přihlásil na ověřovatele zápisu. Nikdo jiný se nepřihlásil ani nikoho nenavrhnul, 

proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje zástupce třídy 3.A Petra Kunčíka ověřovatelem zápisu ze 7. schůze zasedání. 

Pro – 18, proti – 0, zdržel se – 2. 

Hlasování č. 1: odsouhlaseno. 

3. Schválení programu: 

Předseda den před schůzí rozeslal program jednání.  
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Dominik Havlíček (3.A) doplnil bod Známkování a Petr Kunčík (3.A) doplnil bod Záchody. Dále 

k programu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje program 7. schůze zasedání. 

Pro – 20, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 2: odsouhlaseno. 

4. Zpráva o činnosti SPGMK: 

V úvodu předseda oznámil, že ve škole již aktivně funguje školní bufet, který je otevřen každou 

velkou přestávku. Provozuje jej třída Kvarta a v nabídce je různé sladké či slané pečivo a další drobné 

pochutiny. 

Dále předseda připomněl nový tým SPGMK v MS Teams, kde se nachází nejnovější a aktuální 

informace o dění ohledně SPGMK. 

Předseda také oznámil, že v posledních týdnech obnovuje výbory SPGMK. Ještě mu zbývá nabrat 

členy v Primě a Sekundě. Výbor pro sport se již “rozjel“ a brzy bude také příležitost pro výbor pro 

sbírky. 

Přípravy na Akademii jsou v plném proudu. Předseda nastínil harmonogram Akademie. Příští středu 

odpoledne do Orlovny dorazí paní Tesařová s moderátory a kulisáky a začnou chystat celou akci. Ve 

čtvrtek bude první generálka a v pátek těsně před dopoledním představím pro školu generálka druhá. 

Předseda připomněl projekt Simulace voleb. Oznámil, že zatím byla registrována jedna strana a vznik 

dalších stran byl avizován. Přesto apeloval na zástupce tříd, aby projekt ve svých třídách připomněli a 

do úterka se přihlásilo co nejvíce stran. 

Na závěr bodu předseda řekl, že na pondělí má domluvenou schůzku se starostou Moravského 

Krumlova Mgr. Tomášem Třetinou. Zde budou mmj. probírat možnosti zapojení studentů GMK do 

kulturního a společenského dění v Moravském Krumlově. 

5. Velikonoční sbírka: 

Předseda navrhnul uspořádání Velikonoční sbírky. Tato sbírka by byla podobná Vánoční sbírce s tím 

rozdílem, že výtěžek by se stal základním kapitálem pro založení bankovního účtu SPGMK. Tyto 

peníze by se pak využily na zpestření všedního života ve škole. Sbírka se uskuteční v období kolem 

velikonočních prázdnin. 

Petr Kunčík (3.A) poznamenal, že by se to mělo co nejdříve oznámit výboru pro sbírky. Předseda řekl, 

že ještě během dneška obeznámí výbor s celou akcí a dále by organizaci celé akce postupně přenechal 

předsedkyni výboru pro sbírky. 

Předsedkyně výboru pro sbírky Anna Marie Kocandová (sx) řekla, že vzhledem k blížící se maturitě 

už nebude mít dostatečnou časovou kapacitu pro pořádání sbírek, proto by předsednictví někomu ráda 

předala. Sama navrhla Lindu Pelajovou (kvi). Předseda připomněl její velké zapojení ve Vánoční 

sbírce, i v dalších sbírkách, a oznámil, že by Lindu na tomto postě taky rád viděl. Linda s návrhem 

souhlasila a nikdo jiný se o kandidaturu nepřihlásil ani nikoho nenavrhnul, proto předseda ukončil 

rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje novou předsedkyní výboru pro sbírky zástupkyni třídy Kvinta Lindu 

Pelajovou. 

Pro – 20, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 3: odsouhlaseno. 

Proběhla diskuze, jak často sbírky pořádat. Předseda zastával názor, že by se sbírky měly pořádat 

častěji, třeba jednou za měsíc až za dva. Místopředsedkyně oponovala, že úplně stačí dvě sbírky ročně. 

S paní ředitelkou jsme se dohodli na kompromisu v průměru 3–4 sbírek za rok. 



7. zasedání Studentského parlamentu GMK ve školním roce 2022/2023 

 

3 

 

Místopředsedkyně dála podotkla, že by se kromě sbírek na účet SPGMK měly dále pořádat i 

dobročinné sbírky na Milánka. Předseda oznámil, že to je samozřejmostí a alespoň dvakrát do roka se 

peníze na dobročinné akce vybírat budou. 

6. Anketa Třída roku: 

Předseda oznámil, že se uskuteční anketa o třídu roku. V nejbližší době rozešle mezi vyučující 

dotazník a ti pak následně budou moci hlasovat pro nejlepší třídu v různých kategoriích. 

Kromě loňských kategorií doplnil Petr Kunčík (3.A) anketu o kategorie Nejbizarnější třída a 

Nejhlučnější třída. Dále k návrhu ankety nikdo nic nenamítal ani žádné další kategorie nenavrhl, proto 

předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje anketu Třída roku. Mimo hlavní kategorie budou vyučující hlasovat pro 

nejlepší třídu v těchto kategoriích: Nejhlučnější třída, Nejbizarnější třída, Nejvtipnější třída, 

Nejchytřejší třída, Nejhodnější třída a Nejaktivnější třída. 

Pro – 20, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 4: odsouhlaseno. 

7. Anketa Vyučující roku: 

Protipólem ankety Třída roku se stane anketa Vyučující roku. Zde budou hlasovat studenti pro nejlepší 

vyučující v různých kategoriích. 

Kromě loňských kategorií doplnil Petr Kunčík (3.A) anketu a kategorie Největší pohodář, Největší 

drbna a Největší flegmatik. Dále k návrhu ankety nikdo nic nenamítal ani žádné další kategorie 

nenavrhl, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje anketu Vyučující roku. Mimo hlavní kategorie budou studenti hlasovat pro 

nejlepší vyučující v těchto kategoriích: Největší drbna, Největší pohodář, Největší flegmatik, 

Největší model, Nejhodnější vyučující, Nejaktivnější vyučující, Vyučující, který nejvíc naučí, 

Král zábavy. 

Pro – 20, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 5: odsouhlaseno. 

8. Gymplácká zábava 

Předseda navrhnul akci s názvem Gymplácká zábava. Byla by to akce mezi plesem a klasickou 

hodovou zábavou, která by se uskutečnila koncem školního roku v Orlovně v Rakšicích. Výtěžek ze 

vstupenek a prodeje tomboly by šel na konto SPGMK. 

Místopředsedkyně namítla, že je příliš pozdě na pořádání takové akce. Podobné akce se začínají 

domlouvat alespoň půl roku předem. 

Předseda souhlasil, ale dodal, že akce by se konala mezi plesovou a hodovou sezónou, takže by ještě 

možná kapela i Orlovna domluvit šla. 

Radek Bílek (kvi) se přihlásil, že by se pokusil domluvit kapelu. Nikdo nechtěl domluvit Orlovnu, 

proto si to vzal na starosti předseda. 

Místopředsedkyně dále oponovala, že bude problém se sháněním sponzorských darů, protože byl 

nedávno studentský i maškarní ples a obě akce spolupořádalo GMK. Podnikatelé nebudou příliš 

šťastní, když k nim opět půjdeme pro sponzorské dary.  

Radek Bílek (kvi) a paní ředitelka přišli s nápadem, že by se do sběru tomboly mohli zapojit studenti 

GMK a darovat do ní vtipné ceny za nízkou cenu. 

Předseda oznámil, že tuto akci bude řešit i v pondělí s panem starostou, a třeba by nás město 

podpořilo. 
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Místopředsedkyně řekla, že je nejvyšší čas zajistit propagaci, protože když pořádala Pohodovou 

zábavu v Rakšicích, zajišťovala tyto věci půl roku dopředu.  

Předseda řekl, že o Pohodové zábavě se dozvěděl až měsíc dopředu, a to se na ní podílel. Dále umínil, 

že je potřeba hned začátkem dubna vyvěsit plakáty v Moravském Krumlově a okolí a také na 

sociálních sítích GMK.  

Místopředsedkyně se zeptala koordinátora, zda by úkol navržení plakátu nezadal studentce 2.A 

Viktorii Sobotkové, která vytvořila plakát na maškarní ples. Koordinátor řekl, že jí v informatice úkol 

zadá. 

Dále se řešilo placení nájmu Orlovny. Místopředsedkyně oznámila, že kdyby se akce konala v Orlovně 

venku, nemusel by se platit nájem, ale upozornila na možnost špatného počasí. Předseda řekl, že se 

pokusí domluvit Orlovnu venku s tím, že při špatném počasí by se akce konala uvnitř. 

Paní ředitelka podotkla, že kdyby se akce konala v pátek před školním výletem, mohli by jít Orlovnu 

v pondělí ráno uklidit místo vyučování studenti třetího ročníku, kteří na výlet nejedou. Tak bychom 

také nemuseli platit nájem. 

Předseda řekl, že se pokusí domluvit Orlovnu a vyjednat u pana starosty podporu, připomněl Radku 

Bílkovi (kvi), aby se pokusil domluvit kapelu a oznámil, že na příští schůzi se k tomuto tématu 

vrátíme. 

9. Hospodaření: 

Předseda se znovu zeptal, zda by měl některý ze zástupců tříd zájem dělat pokladníka SPGMK. Nikdo 

se nepřihlásil. Koordinátor řekl, že by se někdo přihlásit mohl, jinak bude muset pokladníka určit sám. 

Místopředsedkyně namítla, že pokladníkem musí být zletilá osoba a zeptala se předsedy, co by měl 

vlastně takový pokladník za úkol. 

Předseda řekl, že pokladník by po každé akci peníze vzal a šel by je uložit na účet. Také by pravidelně 

vyvěšoval na nástěnku SPGMK měsíční výpis z účtu. Účet by založil koordinátor, který zletilý je. 

Místopředsedkyně podotkla, že není potřeba každý měsíc na nástěnku věšet výpis z účtu. 

Předseda oznámil, že chce, aby se každý student GMK mohl kdykoli podívat, jaké byly příjmy a 

výdaje a kolik činí aktuální zůstatek na účtu. 

Koordinátor řekl, že ještě nemáme žádný základní kapitál, proto je předčasné řešit pokladníka. 

10. Známkování: 

Dominik Havlíček (3.A) se zeptal paní ředitelky, jak je to se známkami, zda když vyučující nestihne 

do 14 dnů opravit test, musí se psát znovu. Někteří učitelé test do 14 dnů neopraví a pak studenti 

musejí psát znovu. 

Paní ředitelka oznámila, že takto je to ve školním řádu, ale pokusí se s vyučujícími promluvit. 

11. Záchody: 

Petr Kunčík (3.A) řekl paní ředitelce, že na pánských záchodech na druhé budově je odmontované 

prkýnko. 

Paní ředitelka oznámila, že prkýnko pan školník již několikrát montoval, ale pokaždé jej studenti opět 

odmontovali. 

Dále Petr Kunčík podotkl, že se stále nedají zavírat na záchodě dveře. 

Paní ředitelka řekla, že se to pokusí s panem školníkem domluvit, až bude zdravý. 

12. Ostatní: 

Koordinátor přišel s aktuální zprávou. Bylo by možné zajistit, aby do naší školy přijela Mensa 

otestovat IQ studentů, kteří by projevili zájem. V termínu, který navrhl, je velká část studentů 

v Británii, proto oznámil, ať o tom do příště alespoň popřemýšlíme. 



7. zasedání Studentského parlamentu GMK ve školním roce 2022/2023 

 

5 

 

13. Interpelace předsedy: 

K tomuto bodu nikdo nic nenamítal. 

14. Závěr: 

Předseda ukončil schůzi. 

Konec schůze – 9:35 hodin. 


